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Typ av möte: Brottsförebyggande rådet (BRÅ) 

Mötesdatum: 2020-02-17 kl. 16.30 -18.10 

Närvarande: Gunilla Grudevall-Steen (L) ordförande, Helena Edberg (KD) 1:e vice 
ordförande, Bertil Damberg (S) 2:e vice ordförande, Kristina Granlund 
(NL), Réka Tolnai (C), Lisskulla Zayane (MP) 
 
Mats Bohman – Trafik- och fastighetsdirektör 
Jan Landström – Säkerhetssamordnare  
Sofie Ordell – Kommunpolis 
Anders Fredriksson – Enhetschef Juridik- och kanslienheten. 
Hanna-Liisa Juntti – Samordnare – unga i riskzon 
 

1. Mötets öppnande 
Ordförande Gunilla Grudevall-Steen öppnade mötet.   
 
2. Bokslut 2019 
Mats Bohman presenterade det utsända förslaget till bokslut för 2019. Tjänsteskrivelse finns 
bifogat minnesanteckningarna (se bilaga 1). 
 
Brottsförebyggande rådet beslutade enligt förslaget i tjänsteskrivelsen (se protokollet). 
 
3. Redovisning av underbilagor till samverkansöverenskommelsen mellan 

Polisen och Nacka kommun 2020 - 2021 
Mats Bohman presenterade underbilagorna till samverkansöverenskommelsen mellan 
Polisen och Nacka kommun. Tre delområden är prioriterade för perioden. (se bilaga 2, 3 
och 4). 

• Ungdomar 
• Trygghet 
• Trafik (samarbete och uppföljning sker med kommunens trafikenhet) 

 
4. Fokusområden och mål för 2020 – 2021 
Mats Bohman informerade om förslagen till fokusområden och mål för 2020 – 2021. Beslut 
är tänkt att fattas på nästkommande Brå. (se bilaga 5). 
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Under diskussionen kom det upp förslag om att ha ett särskilt tillfälle/temadag om droger 
där flera aktörer ska bjudas in. Tjänstepersonerna funderar vidare på det och återkommer 
med förslag. 
 
5. SSPF – information 
Hanna-Liisa Juntti informerade om arbetet. Alla högstadieskolor deltar nu i arbetet. 22 
familjer (18 pojkar 4 flickor) har lämnat samtycke där risk- och skyddsbedömningar samt 
åtgärdsplaner har upprättats. Skola och socialtjänst (bistånd eller service) har erbjudit 
parallella insatser i majoriteten av ärendena. Deltagande verksamheter är mycket positiva. 
Det har skapats en arena att diskutera och konkret arbeta med ungdomar som riskerar att 
hamna i brottslighet.  
  
Mer information finns också i tjänsteskrivelsen om bokslutet. 
 
6. Rapporter från de lokala arbetsgrupperna  
Jan Landström informerade vad som jobbats med i de lokala arbetsgrupperna kring trygghet 
och säkerhet sedan föregående BRÅ. Bildspelet finns bifogat minnesanteckningarna (se 
bilaga 6).  
 
7. Trygghetsvandring i Älta  
Jan Landström informerade om resultatet från trygghetsvandringen i Älta 22 januari. 
Protokollet biläggs minnesanteckningarna. (se bilaga 7). 
 
8. Lägesrapport från polisen 
Sofie Ordell informerade om den ”särskilda händelsen” operation Rimfrost och vad det 
innebär för Stockholmsområdet.  
Antalet skjutningar har ökat mellan 2018 till 2019 och är i antal högst i landet. Även antal 
döda och skadade har ökat. Det är generellt sett unga män som begår dessa brott och det 
handlar oftast om narkotika.  
Antalet sprängningar har ökat i Stockholm, från 43 till 51, och särskilt i område Syd. 
Läget i Nacka är relativt lugnt jämförelsevis i Stockholmsområdet. 
Myndighetssamverkan har nu blivit vanligare och man har också utifrån det haft flera 
lyckade insatser mot organiserad kriminalitet. 
27 februari besöker justitieminister Morgan Johansson polisen i Nacka med anledning av 
deras lyckade arbete med insatser mot narkotikahandel och bruk. 
 
 
Vid anteckningarna 
 
Anders Fredriksson 
 
 
 


